
  Z á p i s 

 
z veřejného zasedání Zastupitelstva obce Postupice (ZO) 

konaného dne 23.2.2023 od 17.00 hodin 

 v budově ZŠ Postupice – přízemí, učebna českého jazyka 

 

 
Přítomni: Jíšová Jana, Kahoun Jan, Malý Jiří, Ing. Sternberg Jiří, Šesták Václav, Ing. Vrňák 

Pavel 

Omluveni: Andr Jaroslav, Bc. Janata Michal 

Ověřovatelé zápisu: Malý Jiří, Šesták Václav 

Návrh usnesení: Jíšová Jana 

Zapisovatel: Gruberová Hana 

Hlasování: pro – proti – zdržel se 

 

Jednání zahájil starosta obce v 1700 hodin.  

 

Program: 

1. Schválení veřejnoprávních a darovacích smluv 

2. Projednání žádosti – zapojení se do projektu Šablony pro MŠ a ZŠ 

3. Schválení roční závěrky PO ZŠ a MŠ Postupice 

4. Schválení přijetí dotace na rekonstrukci spolkové místnosti 

5. Projednání žádostí o odprodeje pozemku z majetku obce 

6. Projednání žádostí o poskytnutí příspěvku z rozpočtu obce domácí ČOV 

7. Rozpočtové úpravy č.1/2023 

8. Projednání žádostí o zřízení osadního výboru Buchov a Dobříčkov 

9. Různé 

                                              

Hlasování: 6 – 0 – 0 

 

 

 

K bodu 1: 

a)  ZO schvaluje uzavření Veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace z rozpočtu obce 

Postupice (viz příloha zápisu) pro Posázaví o.p.s. 50,- Kč/obyvatel (68.700,- Kč). 

Hlasování: 6 – 0 – 0 

 

b)  ZO schvaluje uzavření Veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace z rozpočtu obce  

Postupice pro SDH Jemniště 33.000,- Kč, TJ Sokol Postupice z.s. 121.000,- Kč, Ochotnický 

divadelní spolek Postupice 10.000,- Kč a paní I. B. 5.000,- Kč (viz. příloha zápisu). 

Hlasování: 6 – 0 – 0 

 

c)  ZO schvaluje uzavření Darovací smlouvy (viz příloha zápisu) o poskytnutí finančního daru 

ve výši 5.000,- Kč pro Benkon Benešov, 1.000,- Kč pro SH ČMS Benešov, 7.500,- Kč pro 

RUAH o.p.s. Benešov, 5.000,- Kč pro Tři o.p.s., z.ú. Čerčany, 5.000,- Kč pro Charitu  

Vlašim, 7.500,- Kč pro Linku bezpečí, 6.000,- Kč Diakonii Broumov a 5.000,- Kč pro  

Českomoravskou mysliveckou jednotu Benešov. 

Hlasování: 6 – 0 – 0 

 

 

 



 

K bodu 2: 

ZO schvaluje zapojení PO ZŠ a MŠ Postupice do projektu MŠMT Šablony pro MŠ a ZŠ I OP 

JAK od 1. 9. 2023. 

Hlasování: 6 – 0 – 0 

 

 

 

K bodu 3:  

a)  ZO schvaluje bez výhrad Roční účetní závěrku PO ZŠ a MŠ Postupice k 31. 12. 2022. 

Hlasování: 6 – 0 – 0 

 
b)  ZO schvaluje přerozdělení kladného hospodářského výsledku 2022 PO ZŠ a MŠ Postupice 

ve výši 76.878,54 Kč následovně: 1.000,- Kč do Fondu odměn a 75.878,54 Kč  

do Rezervního fondu PO. 

Hlasování: 6 – 0 – 0 

 

 

 

K bodu 4: 

ZO schvaluje přijetí dotace z Programu rozvoje venkova ČR a uzavření Dohody o  

poskytnutí dotace, registrační číslo projektu 22/006/19210/120/001/000702, název 

projektu Rekonstrukce a vybavení spolkové místnosti Postupice a pověřuje starostu  

podepsáním Dohody o poskytnutí dotace.  

Hlasování: 6 – 0 – 0 

 

 

 

K bodu 5: 

ZO schvaluje odprodej pozemku parc. č. 1331/7, ostatní plocha, ostatní komunikace, k. ú. 

Milovanice, o výměře 76 m2 pro žadatele V. H., Praha 4, za 200,- Kč/m2, náklady spojené 

s odprodejem hradí kupující. 

Hlasování: 6 – 0 – 0 

 

 

 

 

K bodu 6: 

a) ZO schvaluje příspěvek ve výši 30.000,- Kč a uzavření Veřejnoprávní smlouvy na stavbu     

domácí ČOV pro M. Ř., Pozov. 

Hlasování: 6 – 0 – 0  

 

b)  ZO schvaluje příspěvek ve výši 30.000,- Kč a uzavření Veřejnoprávní smlouvy na stavbu 

domácí ČOV pro T. K., Buchov. 

Hlasování: 6 – 0 – 0 

 

 

 

K bodu 7: 

ZO schvaluje Rozpočtová opatření č. 1/2023 vypracovaná účetní obce pí. Matouškovou 

(jednotlivá rozpočtová opatření jsou přílohou zápisu). 

Hlasování: 6 – 0 – 0 

 



 

 

K bodu 8:  

a)  ZO schvaluje zřízení osadního výboru osady Buchov po dobu současného volebního 

období.  

Předsedou se stává Tomáš Kramár, členové jsou Nicola Hasenkopfová a Petr Zapletal.   

Návrh na zřízení osadního výboru podepsalo 8 z 12 trvale žijících obyvatel Buchova. 

Hlasování: 5 - 0 – 1 

 

b)  ZO schvaluje zřízení osadního výboru osady Dobříčkov po dobu současného volebního 

období. 

Předseda je Petr Dvořák, členové Bohumil Konopík, Tomáš Vlach, Zdeněk Žížala, Václav 

Kubát, Jan Sochůrek a Michal Hulan. Návrh na zřízení osadního výboru podepsalo 49 z 88 

trvale žijících obyvatel Dobříčkova starších 18ti let a 3 chataři. 

Hlasování: 6 - 0 – 0 

 

 

 

K bodu 9:  

a)  ZO bere na vědomí prezentaci Rozvojové lokality „Nade dvorem“ od Ing. A. Z. 

ZO bere na vědomí 

 

b)  ZO schvaluje změnu jednorázové úhrady ve Smlouvě o zřízení věcného břemene mezi 

obcí Postupice a firmou Gas Net, s.r.o. pro plynovou přípojku na pozemcích parc. č. 325 a 

858/15 v k.ú. Postupice 

Výše jednorázové úhrady za zřízení věcného břemene činí 500,- Kč včetně DPH. 

Hlasování: 6 - 0 – 0 

 

c) ZO schvaluje poskytnutí věcného daru cca 5.000,- Kč na ples z. s. Záškolák a věcného 

daru ve stejné výši pro Sportovní ples volejbalového oddílu z. s. TJ Sokol Postupice. 

Hlasování: 6 - 0 – 0 

 

d)  ZO bere na vědomí informaci o pozemku parc. č. 1460 za hřbitovem, který je v majetku 

Římskokatolické církve. Obec si ho může pronajmout nebo směnit. 

ZO bere na vědomí 

 

e)  ZO bere na vědomí informace o likvidaci BIO odpadu za hřbitovem. 

ZO bere na vědomí 

 

f)  ZO bere na vědomí poděkování Linky bezpečí, z.s. za poskytnutou finanční podporu v roce 

2022. 

ZO bere na vědomí 

 

 

 

DISKUSE: 

P. Vrňák – požaduje přemístění kontejnerů od kapličky v Miroslavi na jiné místo 

J. Malý – dotazuje se, kdy budou svítit světla na chodníku do Lísku 

starosta: světla jsou připojená, po zpracování revize se 

bude svítit 

 - upozorňuje, že pod Jednotou je plná popelnice na kovy 

J. Jíšová – zve na ples Záškolák z.s. (18.3.2023) a děkuje za příspěvek do tomboly 

      



 

 

 

VEŘEJNOST: 

T. Kramár – představuje se jako předseda osadního výboru a vysvětluje, z jakých důvodů 

 chtěli zřídit osadní výbor 

                 -  informuje o dotaci Nová zelená úsporám Light, která je určena pro seniory  

a nízkopříjmové občany a nabízí pomoc při pořízení dotace 

F. Pavlát  - všiml si, že je vyčištěný kanál pod Jednotou 

P. Dvořák –  představuje se jako předseda osadního výboru v Dobříčkově a informuje o tom, 

                     jak chtějí jako osadní výbor pracovat 

 

  

 

 

Jana Jíšová přečetla návrh usnesení č.1/2023. 

Hlasování: 6 – 0 – 0 

 

 

Jednání ukončeno v 18,12hodin. 

 

 

 


